

Styrelsemöte 9

När? 18 September 2024, 12.15 (..)
Var? Konferensrum Kubbet, M1413-15
Hur? Nollsjuka :(



Närvarande styrelseledamöter

Linnea Jungestad, Ordförande
Nanna Öström, Vice Ordförande
Teo Martinsson, Skattmästare
Isak Kjørning Bertheau, Administrativt Ansvarig
Joel Toryd, Husansvarig
Rasmus Manelius, Socialt Ansvarig
Sander Padeloup, Näringslivsansvarig
Gabriel Berthet, Eventansvarig

Närvarande adjungerande

Christer Fureby, Inspektor
Erica Fritz, Aktsam
William Swanlund Hällsson,
Seniorsordförande
Henrik Leijon, Ljud&Ljus mästare

-
- | | | |
|-----------|--|-----------------|
| §1 | OFMÖ | (Beslut) |
| | Ordförande Linnea Jungestad förklarar mötet öppnat klockan 12.15. | |
| §2 | Val av mötesordförande | (Beslut) |
| | Styrelsen beslutar
<i>att</i> välja Linnea Jungestad till mötesordförande. | |
| §3 | Val av mötessekreterare | (Beslut) |
| | Styrelsen beslutar
<i>att</i> välja Isak Kjørning Bertheau till mötessekreterare. | |
| §4 | Val av justerare | (Beslut) |
| | Styrelsen beslutar
<i>att</i> uppdra åt Joel Toryd att jämte ordförande justera mötesprotokollet. | |
| §5 | Mötets behöriga utlysande | (Beslut) |
| | Styrelsen beslutar
<i>att</i> mötet är behörigt utlyst. | |

§6 Adjungeringar (Beslut)

Styrelsen beslutar

att adjungera samtliga närvarande på mötet med yttrande-och yrkanderätt.

§7 Godkännande av tidigare protokoll, SM8 040924 (Beslut)

Styrelsen beslutar

att godkänna protokollet.

§8 Fastställande av dagordning (Beslut)

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

§9 Kåren informerar (Information)

Ett meddelande har gått ut från Kårordförande till Ordförandekollegiet angående ett möte som skett mellan LTHs Lokalcontroller Magdalena Unosson och LUs säkerhetschef Fredrik Billsten och kåren angående sektioners bemötande mot securitas på campus. Om securitas kommer ut på campus är man skyldig att visa upp sitt LU-kort men inte legitimation. Securitas får inte ta bild på LU-kort men får skriva av information så som LU-kortnummer.

Har man inte en grönytebokning får man inte hålla i samlingar på campusområdet. Om bokningar inte följs med avseende på ljudnivå och antal närvarande finns risk att evenemang kommer förbjudas helt på campus i framtiden. Detta gäller även tillställningar i bastun. Inga externa ljudsystem får användas i bastun samt att inget festande får ske på punschverandan, endast lågmälda konversationer.

I år krockar även nollningen med kulturnatten som hålls på campus vilket innebär att många barnfamiljer kommer röra sig i området som vi måste respektera.

Erica tackar även för en trevlig nollehelg. Huvudingången till kårhuset är fortfarande avstängd. Ska man till föreläsningar eller dylikt så gäller ingång via kansliet på norra sidan av byggnaden.

ARKAD har även börjat rekrytera värdar och är på besök bland husen på campus.

§10 Utskotten informerar (Information)

Aktivitetsutskottet: Taggade på att starta igång verksamheten.

Verkstan: Börjar med cykelkvällar nästa vecka.

Sexmästeriet: 2 Veckor ledigt innan event varje vecka fram till tenta-p.

Studierådet (SRM): Håller i studiekvällar.

Cafémästeriet: Fyllnadsval på G.

Näringslivsgruppen (NGM): Lunchföreläsning på gång och cykelevent med E:on.

Seniors: Kikar på projekt inför hösten och stadgeändringar.

Valberedningen: Skickat upp anmälan för postern inför HT1 och planerar upp hösten.

Nollningsutskottet: Slutspurten på nollningen.

Skattmästeriet: Bokför.

M-Brace: Filmkväll imorgon och planerar inför pub med sexmästeriet.

§11 Fyllnadsval av förtroendevalda poster

(Beslut)

Mötesordförande Linnea Jungestad öppnar upp för spontankandideringar till samtliga vakanta poster.

§11.1 Världsmästare

§11.2 SåS-Mästare (2st)

§11.3 Vice Seniorsordförande

William Swanlund Hällsson nominerar Henrik Leijon till posten Vice Seniorsordförande. Henrik Leijon godtar nomineringen

Henrik Leijon presenterar sig själv och svarar på frågor.
Diskussion förs kring kandidaten.

Styrelsen beslutade

att välja Henrik Leijon till Vice Seniorsordförande.

§11.4 Alumniansvarig

Styrelsen beslutar

att bordlägga invalet av posterna Världsmästare, SåS-Mästare och Alumniansvarig till nästa styrelsemöte.

§12 Äskning Gimbal

(Information)

Mötesordförande Linnea Jungestad informerar att styrelsen godkänt en äskning på 3 690kr ur olycksfonden för inköp av en gimbal för användning av filmning under nollningen.

§13 Övriga frågor

§14 OFMA

(Beslut)

Mötesordförande Linnea Jungestad förklarar mötet avslutat klockan 12:36.

Vid protokollet

Isak Kjöörning Bertheau
Administrativt Ansvarig

Justeras

Linnea Jungestad
Ordförande

Joel Toryd
Ledamot med Husansvar

Styrelsemöte 8

När? 4 September 2024, 12.15 (..)
Var? Konferensrum Kubbet, M1413-15
Hur? I nollnings anda!



Närvarande styrelseledamöter

Linnea Jungestad, Ordförande
Teo Martinsson, Skattmästare
Isak Kjørning Bertheau, Administrativt Ansvarig
Joel Toryd, Husansvarig
Rasmus Manelius, Socialt Ansvarig
Sander Padeloup, Näringslivsansvarig
Sofie Rouse, Utbildningsansvarig

Närvarande adjungerande

Erica Fritz, Aktsam
Tindra Hjort, M-brace Ordförande
Sixten Söderholm Bergwall, Seniors ordförande
Viktor Berglund, Ljud&Ljus mästare
Henrik Leijon, Ljud&Ljus mästare
William Swanlund Hällsson, Vice Seniorsordförande
Sean Small, Vice Verkmästare
Henrik Löf, Tidningsdesigner
Maja Karlström, Filmförman
Fanny Norblad, Filmförman
Oscar Stjernfält, Talman
Felix Langenius, Revisorsuppleant

-
- §1 **OFMÖ** (Beslut)
Ordförande Linnea Jungestad förklarar mötet öppnat klockan 12.15.
- §2 **Val av mötesordförande** (Beslut)
Styrelsen beslutar
att välja Linnea Jungestad till mötesordförande.
- §3 **Val av mötessekreterare** (Beslut)
Styrelsen beslutar
att välja Isak Kjørning Bertheau till mötessekreterare.
- §4 **Val av justerare** (Beslut)
Styrelsen beslutar
att uppdra åt Teo Martinsson att jämte ordförande justera mötesprotokollet.

§5 Mötets behöriga utlysande (Beslut)

Styrelsen beslutar
att mötet är behörigt utlyst.

§6 Adjungeringar (Beslut)

Styrelsen beslutar
att adjungera samtliga närvarande på mötet med yttrande-och yrkanderätt.

§7 Godkännande av tidigare protokoll, SM7 150524 (Beslut)

Styrelsen beslutar
att godkänna protokollet.

§8 Fastställande av dagordning (Beslut)

Mötesordförande Linnea Jungestad yrkar på att ändra dagordning enligt den [uppdaterade](#) versionen som finns i handlingarna för mötet.

Styrelsen beslutar
att godkänna den uppdaterade dagordningen.

§9 Kåren informerar (Information)

Kåren tycker det är kul att se alla studenter tillbaka på campus igen efter sommaruppehållet.

Kårhusplatsen är avstängd, för att komma in går man via kansliet. Aktsam är överarbetade och kommer inte svara på mail på endagsbasis under nollningen. Spontanfester på campus uppskattas inte och securitas kommer att komma och upplösa dessa. Respektera grönyte bokningar och plocka upp skräp efter er.

Nytt bokningssystem för bastun är live men är i nuläget buggigt. För nuvarande är det hål i fuktbarriären och därmed kan endast lokalen användas och inte aggregatet.

§10 Utskotten informerar (Information)

Aktivitetsutskottet: Fokus på nollningen just nu.

Verkstan: Mycket byggrejer på plats i verkstan men väldigt nöjda med M-baren som blivit klar.

Sexmästeriet: Hållit i I<3M igår kväll, därmed vilodag idag.

TD-gruppen: Mycket fokus på nollningen, försöker tillsätta ett datum för städdag och kanske en ouvvefixarkväll om intresse finns hos nollorna.

Studierådet (SRM): Årskursrepresentanter från 1:an söks just nu, annars verksamhet med nollningen.

Cafémästeriet: Öppnade för daglig verksamhet idag! Brunch ska även stå och dela ut korv i Lomma på Ølresan på fredag.

Näringslivsgruppen (NGM): Rullar på, nolleväskor är försenade för alla sektioner. Småplanering inför hösten.

Seniors: Många aktiva i nollningen så håller verksamheten låg för nuläget.

Nollningsutskottet: Peppning idag, taggade på det.

Skattmästeriet: Första skattkvällen har hållits för terminen.

M-Brace: Deltagit i utskottets första nollesöndag och ska hålla i en filmkväll.

§11 Fyllnadsval av förtroendevalda poster (Beslut)

Mötesordförande Linnea Jungestad öppnar upp för spontankandideringar till samtliga vakanta poster.

§11.1 Världsmästare

§11.2 SåS-Mästare (2st)

Styrelsen beslutar

att bordlägga invalet av posterna Världsmästare och SåS-Mästare till nästa styrelsemöte.

§12 Borttag av firmatecknare

Mötesordförande Linnea Jungestad yrkar på att avsätta Martin Andersson-Plyming som enskild firmatecknare för Maskinsektionen inom TLTH.

Styrelsen beslutar

att avsätta Martin Andersson-Plyming som firmatecknare för Maskinsektionen inom TLTH.

§13 Val av sektionens firmatecknare

Mötesordförande Linnea Jungestad yrkar på att välja in Karin Linnea Jungestad till enskild firmatecknare för Maskinsektionen inom TLTH.

Styrelsen beslutar

att välja Karin Linnea Jungestad till enskild firmatecknare för
Maskinsektionen inom TLTH.

§14 Äskning från sexmästeriet

(Beslut)

Teo Martinsson presenterar äskningen.

Styrelsen informerar att man redan fattat ett per capsulam beslut där:

Styrelsen beslutade per capsulam
att godkänna äskningen

Mötesordförande Linnea Jungestad yrkar på att ta pengarna för dockorna ur investeringsfonden och att ta pengarna för iZettles ur olycksfallfonden samt att häva tidigare per capsulam beslut.

Styrelsen beslutar

att godkänna äskningen enligt ovanstående yrkande

§15 Äskning av bärsele till soundbox

(Beslut)

Viktor Berglund, Ljud&Ljus mästare presenterar äskningen och förklarar att bärselelen gått sönder och inte kan lagas och därmed vill köpa in en ny sele för att fullt ut kunna använda soundboxen under sektionens evenemang.

Styrelsen beslutar

att godkänna äskningen

§16 Redovisning av uttag - Hyllor

(Information)

Mötesordförande Linnea Jungestad informerar att styrelsen har gjort ett uttag på 12 386,50 kr ur renoveringsfonden för inköp av hyllor och lådor till Alcatraz och andra av sektionens förråd. För att kunna städa upp i förrådet

§17 Redovisning av uttag - HLR transport

(Information)

Mötesordförande Linnea Jungestad informerar att styrelsen har gjort ett uttag på 1006 kr ur projektfonden för att täcka upp den kvarvarande kostnad som återstod för resan fram och tillbaka för HLR utbildningen som hölls i slutet av sommaren för medlemmar i styrelsen, phøset samt sexmästeriet.

Sixten Söderholm Bergwall, Seniorsordförande frågar vad för transport som användes, Isak svarar att vi åkte med lokaltrafik.

§18 Redovisning av uttag - Korv

(Information)

Mötesordförande Linnea Jungestad informerar att styrelsen har gjort ett uttag på 538 kr ur projektfonden för inköp av korv till städdagen.

Henrik Löf frågar vad syftet var till uttaget när det fanns utäskade pengar samt dess åtagande. Isak Kjørning Bertheau, Administrativt Ansvarig besvarar att styrelsens tanke var att vi vill visa att vi i styrelsen har gjort uttaget av pengarna och att det då ska redovisas på oss också.

§19 Övriga frågor

§19.1 Rollväxling

Sixten Söderholm Bergwall, Seniorsordförande informerar om att han kommer vara frånvarande större delar av hösten och därmed önskar att hans Vice Seniorsordförande William Swanlund Hällsson istället ska tillträda posten som Ordförande för utskottet.

Mötesordförande Linnea Jungestad yrkar på att utföra en rollväxling mellan Vice Seniorsordförande William Swanlund Hällsson och Seniorsordförande Sixten Söderholm Bergwall.

Styrelsen beslutar

att godkänna yrkandet och tillsätta William Swanlund Hällsson till Seniorsordförande samt tillsätta Sixten Söderholm Bergwall till Vice Seniorsordförande.

§19.2 Avsägelse

Sixten Söderholm Bergwall yrkar på att avsäga sig själv som Vice Seniorsordförande.

Styrelsen beslutar

att entlediga Sixten Söderholm Bergwall från posten Vice
Seniorsordförande

§19.3 Äskning Gimball

Filmphörmännen Maja Karlström och Fanny Norblad presenterar sig och berättar att de har en försenad äskning de önskar lyfta på mötet.

Isak Kjöörning Bertheau, Administrativt Ansvarig yrkar på att lyfta Filmphörmännens äskning.

Styrelsen beslutar

att behandla äskningen.

Filmphörmännen Maja Karlström och Fanny Norblad berättar att de inte kan komma åt äskningen men den ska finnas hos kommunikationsansvarig och kan därmed tas upp på diskussionsmöte ikväll.

Sofie Rouse, Utbildningsansvarig yrkar på att bordlägga äskningen till styrelsens diskussionsmöte.

Styrelsen beslutar

att bordlägga äskningen.

§19.3 Fyllnadsväl

William Swanlund Hällsson, Seniorsordförande yrkar på öppna upp för fyllnadsväl av posten Vice Seniorsordförande.

Styrelsen beslutar

att neka yrkandet.

Teo Martinsson, Skattmästare yrkar på att bordlägga fyllnadsväl Vice Seniorsordförande till nästkommande styrelsemöte.

Styrelsen beslutar

att godkänna ovanstående yrkande.

§20 OFMA

(Beslut)

Mötesordförande Linnea Jungestad förklarar mötet avslutat klockan 13:00.

Vid protokollet

Isak Kjöörning Bertheau
Administrativt Ansvarig

Justeras

Linnea Jungestad
Ordförande

Teo Martinsson
Skattmästare



För

ÄSKNINGSBANKETT

Fyll i, spara som pdf och skicka till skatt@maskinsektionen.com.

Vid frågor hör av dig till utskottsordförande eller till Skattmästeriet.

förtydligande se "Riktlinje angående äskningar".

FÖLJANDE UPPGIFTER FYLLS I AV ÄSKARE:

Datum:	2024-09-03
Ansvarig:	Jonathan Immelborn
Mobilnummer:	0733360609
Mailadress:	viceinfu@maskinsektionen.com
Utskott/grupp/post:	INFU, filmhörman
Syfte, ändamål, målgrupp: (Bifoga eventuell projektplan)	Äska pengar till en gimbal som har gått sönder då vi inte har budget till att köpa en ny. Behövs för att kunna göra nollningsfilmen, annars blir kameran stillastående på ett stativ.
Budget:	foto/film, Gimbal DJI RS 3 Mini: https://www.scandinavianphoto.se/dji/rs-3-mini-1058608
Summa som äskas:	3690 kr (fri frakt över 1500 kr)
Förslag på fond:	Olycksfonden

FÖLJANDE UPPGIFTER FYLLS I AV SKATTMÄSTAREN:

Datum för beslut:	
<input type="checkbox"/> Äskningen godkänns med summan:	
<input type="checkbox"/> Äskningen avslagen	
Motivering till beslut:	
Signatur:	
Skattmästare Teo Martinsson	

